
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 25/11/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Διαμαρτυρία παικτών και “ΠΑΣ Σύβρου” για την κατάσταση του 

δαπέδου του Δημοτικού Γηπέδου Σύβρου της Λευκάδας» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σε διαμαρτυρία προέβησαν παίχτες και φορείς του «ΠΑΣ Σύβρου» για την 
κατάσταση του δαπέδου του αγωνιστικού χώρου του Δημοτικού Γηπέδου του 
Σύβρου, στο νησί της Λευκάδας. Σύμφωνα με όσα αναφέρουν οι ανωτέρω στην 
διαμαρτυρία τους, δυστυχώς, μέχρι και σήμερα, αναγκάζονται να αγωνίζονται σε 
ένα ξερό γήπεδο, δηλαδή σε έναν χώρο με χωμάτινη επίστρωση, κάτι το οποίο 
βρίσκεται σε αντιδιαστολή με τον κανονισμό των Γηπέδων, στο κεφάλαιο περί 
Ασφάλειας και Προστασίας των Αγώνων. Όπως υπαγορεύει ο εν λόγω 
κανονισμός, τα γήπεδα ποδοσφαίρου θα πρέπει να διαθέτουν, είτε φυσικό, είτε 
τεχνητό χλοοτάπητα. Για τον λόγο αυτό, τόσο οι παίχτες, όσο και οι φορείς του 
ανωτέρω συλλόγου ζητούν την τοποθέτηση συνθετικού χλοοτάπητα στο Δημοτικό 
Γήπεδο του Σύβρου. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να παρέμβετε καταλλήλως, προκειμένου να αναληφθεί η αναγκαία 
πρωτοβουλία από τους αρμόδιους φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης για την 
τοποθέτηση συνθετικού χλοοτάπητα στον αγωνιστικό χώρο του Δημοτικού 
Γηπέδου του Σύβρου, προς διασφάλιση της ασφαλούς διεξαγωγής των εντός του 
προγραμματισμένων ποδοσφαιρικών αγώνων, σύμφωνα με τον κανονισμό της 
Ελληνικής Ομοσπονδίας Ποδοσφαίρου;  
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
http://www.kolivas.de/archives/417081  
https://www.epo.gr/media/files/KATASTATIKO_KANONISMOI/2019_2020/Kanonismos_Gipedon_Asfaleia
s_Prostasias_2019.pdf  
https://lefkadaonline.gr/%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CE%BC%CE%B1%CF%81%CF%84%CF%85%CF%81%CE
%AF%CE%B1-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%BF-
%CE%B3%CE%AE%CF%80%CE%B5%CE%B4%CE%BF-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%80%CE%B1%CF%83-
%CF%83%CF%8D%CE%B2%CF%81  
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